
Ungdomssektionen KBoif – Mötesprotokoll från möte den 15 april 2020 

Närvarande:  

Charlotte Ritter Jespersen 
Jocce Dyberg 
Lasse Björkström 
Ola Ekström  

Dagordning 

1. Mötets öppnande  
 

2. Huvudstyrelsens protokoll / nytt 
 

a. Ungdomssektionen får inte Huvudstyrelsens protokoll och det senaste protokollet som 
är upplagd på laget.se är från januari. För att kunna samverka på bästa sätt bör vi få ta 
del av information från Huvudstyrelsen mer frekvent.  

b. Det finns information i protokoll att protokollen granskas på nästkommande möte. Det 
anser vi inte är tillräckligt, utan att justering av protokoll ska ske snabbare. 

 
3. Uppgifter från föregående möten 

 
a. Namnen för ungdomslagen har ändrats på laget.se till ”Födda 20XX” istället för tidigare 

PXX, så inte lagnamn behöver ändras varje år.  
b. Appen ”Min fotboll” har utvärderats av Jocce. Lasse har också under en period använt 

appen. Vissa fördelar finns, t.ex. att matcher synkas med Fogis. Vissa lag har egna 
facebook-grupper och appen kan vara ett alternativ för de lag som så önskar. 
Ungdomssektionen kommer inte aktivt arbeta med appen för tillfället, men kommer 
delge information till ledare om att den finns, så får varje lag själv avgöra om de vill 
använda den.  

c. Domarutbildning sker den 23 april på Brahevallen. Jocce skickar ut information snarast 
om detta till berörda. Utbildningen kan hållas med ett deltagarantal upp till 15 personer.  

d. Jocce tar ansvar för planering av domare för vårens matcher och tar dialogen med 
Skåneboll om domare behövs lånas in.    

e. Med tanke på COVID-19 så är det osäkerhet kring om sommarfesten som är planerad till 
slutet av maj. Vi avvaktar att ta beslut kring om den ska ställas in eller ej. 

f. Dokument som förklarar LOK stöd  finns upplagd på laget.se.  
g. Frågan kring mappstrukturen i inboxen ligger kvar hos Jocce för vidare utredning.  
h. Idéen med öppna utomhusträningar på skolans konstgräsplan skjuts upp, och Lasse har 

kvar ansvar för denna punkt och återkommer till detta under hösten. 
i. Beslut kring datum för sommarfotboll skjuts upp, med anledninga av COVID-19. 
j. Möjlighet till att ha en föreningsprofil hos Sydsport kollas upp av Lasse tills nästa möte.  
k. Tidigare fanns material till förbandslådor på Brahevallen. Det finns inget lager just nu, 

och frågan kring hur inköp ska ske, tas vidare till Huvudstyrelsen.   



l. En del flickor har visat intresse för fotboll och Jocce kollar med lagledare i angränsande 
kommuner, för att se om samverkan kan ske för att fånga upp intresserade tjejer. 

m. Charlotte skapar en ny lagsida för det nya laget för barn födda 2015/2016. Charlotte 
informerar nya laget om detta, samt ger annan relevant information för dem, t.ex. 
träningstider.  

n. Lasse tar ansvar för utomhusträningstiderna och kommunicerar med lagledarna kring 
detta.   

o. Idéerna kring marknadsföringsaktiviteter bordläggs till nästa möte, men Ola fortsätter 
att göra förslag på ”reklamblad”. 

p. Frågan kring vilken information som syns officiellt av det som läggs upp på laget.se kollas 
upp av Charlotte kring nästa möte. 

 
4. Inkommande/utgående mail/post 

 
a. Inga punkter att gemensamt diskutera denna gång. 

 
5. Övrigt frågor 

 
a. Frågan kring hur matcher ska hållas med anledning av COVID-19 diskuterades. Olika 

ledare resonerar lite olika kring detta. I dagsläget är det upp till tränare att själva 
bedöma om träningsmatcher ska hållas eller ej och själva planera detta, som ett 
alternativ till seriespel. I mailet ”Uppdatering kring träningsmatcher”, som skickades ut 
av ordföranden i klubben den 7 april, framgår det under vilka förhållande 
träningsmatcher bör spelas just nu. 

 
6. Mötets avslutande 

 
 


